



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWREP/REP04

4天3晚柬埔寨暹粒（吴哥窟）之旅 4DAYS 3NIGHT CAMBODIA SIEM REAP TOUR

DAY 1 KUALALUMPUR→SIEM REAP (L/D)

Assemble at International Airport for the flight to **Siem Reap**. Upon arrival, tour start visit **Wat Thmey** (Killing Field), **LES ARTISAN D'ANGKOR** an handicraft center for your own shopping. After that, transfer to enjoy the view of Sunset over Angkor Wat on the top of the **Bakheng hill**. Tonight enjoy the **Buffet Dinner** with **Apsara dancing performance**.

DAY 2 SIEM REAP (B /L/D)

After breakfast, then transfer to visit **Angkor Thom Area**: (including Angkor Thom Temple South Gate, Bayon Temple, Baphuon Temple, Phimean Akas Temple, Elephants terrace & Leper King Terrace, Royal Palace enclosure, Woman and Man Pond). After lunch, continue visit **Chao Say Devoda**, **Thommanon**, **Banteay Kdey**, **Srah Srong** and **The Grand Temple - Angkor Wat**.

DAY 3 SIEM REAP (B /L/D)

After breakfast, proceed to visit **Tonle Sap Lake** – the world second large lake, take boat ride along the river and can see the floating village life. After lunch, continues visit **Angkor Silk Farm**, free leisure at **Local Market**.

DAY 4 SIEM REAP → KUALALUMPUR (B)

After breakfast at hotel, free leisure until time transfer to airport for your return flight to Kuala Lumpur.

第一天 吉隆坡→暹粒 (午/晚餐)

齐集于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往暹粒。抵达后，展开您在暹粒市游览。开始参观【新寺庙】，【阿迪珊雕刻学院】和【手工艺品中心购物】。随后，乘车前往【巴肯山】欣赏美丽夕阳，吴哥窟美景一览无遗。晚餐品尝风味自助餐和观赏【高棉民族舞蹈表演】。

第二天 暹粒 (早/午/晚餐)

早餐后，前往参观【大吴哥寺庙群】（大吴哥南城、巴戎殿、巴本殿、空中宫殿、斗象台、古代法院、古皇宫、男女水池）。续参观【塔普伦殿】及【皮革专卖店】。午餐后，继续参观【周萨神殿】，【塔玛依庙】，【古代法院】和古代圣池 - 【小吴哥庙】。

第三天 暹粒 (早/午/晚餐)

早餐后，乘船游览【洞里萨湖】（世界第二大的淡水湖），观赏当地水上人家的生活起居。午餐后，继续参观【吴哥养蚕场】及前往【当地市场】逛街购物。

第四天 金边→吉隆坡 (早餐)

今早，自由活动至集合时间。随后，送往国际机场乘搭国际航班飞返吉隆坡。



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement